



Memorable Performance Award

At the 2025 Winter Invitational and FunSkate, we will present to one athlete the **Memorable Performance Award**. The recipient will be selected amongst all officials (judges, referees, technical officials, data specialists and event technicians) and will receive a \$50 gift card for the SCNB Boutique.

The Memorable Performance Award is to be awarded to an athlete who stood out at the competition. It is not necessarily given to the winner of a category. Here are a few examples:

- An athlete's music cuts out mid-performance. They manage the situation greatly and have a great recovery without letting it affect their performance.
- An athlete that has had a "not so great" season pulls off a "clean" performance.
- Great connection with the audience during a performance

We wish to acknowledge a remarkable performance from an athlete. The winner will be selected and announced during the week following conclusion of the event on Facebook and Instagram.

Prix de performance mémorable

À la compétition sur invitation et patinage plaisir d'hiver 2025, nous présenterons à un athlète le **Prix de performance mémorable**. Le récipient sera sélectionné parmi tous les officiels (juges, arbitres, officiels techniques, spécialistes de données et techniciens d'événements) et recevra une carte cadeau de 50\$ pour la boutique de PCNB.

Le Prix de performance mémorable est présenté à un athlète qui s'est démarqué des autres à la compétition. Le prix n'est pas nécessairement remis à un vainqueur d'une catégorie. Voici quelques exemples :

- La musique d'un athlète s'arrête au milieu de sa performance.
- Un athlète qui a une moins bonne saison réussit une performance sans fautes.
- Une bonne connexion avec le public pendant une performance.

Nous souhaitons reconnaître une performance remarquable de la part d'un athlète. Le gagnant sera sélectionné et sera annoncé au cours de la semaine suivant la conclusion de l'événement sur Facebook et Instagram.